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شرکت  مدیرعامل  اطلاع رسانی:  گروه 
برنامه  تحقق  از  ایران  مس  صنایع  ملی 
مس  مجتمع  در  تولید  پیش بینی شده 
داد  خبر  جاری  سال  در  رفسنجان  سرچشمه 

و به تشریح جزئیات آن  پرداخت.
به  گزارش مس پرس، دکتر امیر خرمی شاد 
در  ایران  سرچشمه  مس  »مجتمع  گفت: 
برنامه  نه تنها  تولید  رشد  تورم،  مهار  سال 
قبل  تا  را  سرخ  فلز  تولید  در  پیش بینی شده 
از پایان سال به سرانجام رسانده، بلکه اکنون 
برای ثبت رکوردهایی در تولید گام برمی دارد«.

تولیدات مجتمع مس  افزود: »گزارش  وی 
اسفندماه   13 تا  سال  ابتدای  از  سرچشمه 
شرکت  برنامه  کامل  تحقق  از  نشان   ،1402
ملی صنایع مس ایران در این بازه زمانی برای 

این مجتمع دارد«.

ایران  ملی صنایع مس  مدیرعامل شرکت 
در  تولیدی  برنامه  تحقق  جزئیات  تشریح  با 
»برنامه  کرد:  بیان  سرچشمه،  مس  مجتمع 
مس  مجتمع  معدن  بخش  برای  تدوین شده 
سرچشمه در سال 1402 شامل استخراج 28 
 67 سولفور،  سنگ  تن  هزار   552 و  میلیون 
میلیون و 131 هزار تن باطله و اکسید و 95 
میلیون و 683 هزار تن مجموع استخراج بوده 
است. این در حالی  است که برنامه محقق شده 
اسفند(   13 )تا  سرچشمه  مس  مجتمع  در 
استخراج 29 میلیون و 267 هزار تن سنگ 
سولفور، 99 میلیون و 350 هزار تن باطله و 
اکسید و 128 میلیون و 617 هزار تن مجموع 

استخراج بوده است«.
وی ادامه داد: »در تغلیظ، تولید 656 هزار 
و 835 تن کنسانتره نوار بیست با عیار 23.01 

پیش بینی شده  مولیبدن  تن  و 5495  درصد 
بود که تا 13 اسفندماه، 702 هزار و 257 تن 
و  عیار 21.83 درصد  با  بیست  نوار  کنسانتره 

9165 تن مولیبدن تولید شده است«.
ذوب  تولیدی  »آند  شد:  یادآور  خرمی شاد 
مس  مجتمع  برای  مس  شرکت  برنامه  در 
سرچشمه در سال جاری 227 هزار و 158 تن 
بوده که 232 هزار و 111 تن تا 13 اسفندماه 

تولید شده است«.
وی در ادامه اظهار کرد: »کاتد لیچینگ نیز 
برنامه پیش بینی شده 5793 تن بوده که  در 
تاکنون 5637 تن تولید شده است. همچنین 
اسید تولیدی نیز در برنامه 543 هزار و 609 
 13 تا  تن  هزار   555 از  بیش   که  بوده  تن 

اسفندماه تولید شده است«.
ایران  مس  صنایع  ملی  شرکت  مدیرعامل 

افزود: »در فلوتاسیون سرباره 39 هزار و 646 
تن کنسانتره ارسالی با 9911 تن مس محتوی 
تاکنون  که  شده  پیش بینی  امسال  برنامه  در 
31 هزار و 247 تن کنسانتره با مس محتوای 

6758 تن تولید شده است«.
امور  »در  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  وی 

تن   868 و  هزار   183 تولید  نیز  پالایشگاه 
 546 و  مفتول  تن   172 و  هزار   17 کاتد، 
تن لجن پیش بینی شده که تا 13 اسفندماه 
جاری، تولید 184 هزار و 391 تن کاتد، 28 
هزار و 697 تن مفتول و 623 تن لجن محقق 

شده است«.

مدیرعامل شرکت ملی مس تشریح کرد؛
نمود عینی رشد تولید در مجتمع مس سرچشمه رفسنجان در سال 1402

آگهي مناقصه عمومي   

مدیریت ارتباطات و بین الملل شهرداری کرمان

سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرمان در نظر دارد جهت خرید تجهیزات تخصصی آتش نشانی مورد نیاز با مبلغ ضمانت شرکت در 
مناقصه 9.650.000.000 ریال به مدت 60 روز کاری و با نحوه پرداخت 100 درصد تهاتر با زمین  از طریق برگزاری مناقصه عمومي از طریق سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( اقدام نماید. متقاضیان می توانند جهت خرید اسناد مناقصه از مورخ 1402/12/23 لغایت 1403/1/6 و جهت 
تسلیم پیشنهادات تا مورخ 1403/1/16 از  طریق سامانه www.setadiran.ir اقدام  نمایند.  بازگشایي پاکتها مورخ  1403/1/18 انجام  می شود. 

سایر اطلاعات و جزئیات در اسناد مناقصه و اطلاعات تکمیلی آگهی در سایت شهرداری kermancity.ir مندرج گردیده است.

فرمانده انتظامی استان در دیدار با 
شهردار کرمان مطرح کرد؛

زیرگذر آزادی معضل 
ترافیک را حل نکرد

استان  انتظامی  نیروی  فرمانده  جامعه:  گروه 
کرمان در دیدار با شهردار کرمان، بعضی از پروژه های 
ترافیکی شهر ازجمله تقاطع غیرهم سطح میدان آزادی 
و گفت:  دانست  ناکارآمد  ترافیک،  معضل  در حل  را 
»یدک کش ها، وانت بارهای حمل زباله برای کارگاه های 
ضایعاتی، خودروهای فروش میوه و کالاهای دیگر با 

ایجاد سدمعبر به مشکل ترافیک دامن می زنند«.
اینکه در سال 1402  بیان  با  سردار ناصر فرشید 
شهر  در  و  شده  استان  وارد  خودور  هزار   70 حدود 
تردد دارند، به موضوع نامتناسب بودن عرض خیابان ها 
با تعداد خودورها اشاره کرد. وی با ابراز تأسف از اینکه 
با رشد و توسعه شهری، هنوز فرهنگ شهرنشینی رشد 
پیدا نکرده است، بیان کرد: »پارک دوبل و مورب در 
عرض خیابان، معضل شهری است که منجر به سد 
معبر، ایجاد ترافیک و راه بندان و در نهایت نارضایتی و 

درگیری مردم می شود«.
مشکل  به  ادامه  در  فرشید  کرنا،  گزارش  به 
زباله گردها و خودروهای غیرمجاز حمل زباله اشاره کرد 
و افزود: »عده ای سودجو خانه ها را به کارگاه ضایعاتی 
شهرداری،  نه  خصوص  این  در  که  کردند  تبدیل 
و محیط زیست دخیل هستند«. وی  بهداشت  بلکه 
و  معابر  در  سگ گردانی  از  جلوگیری  بر  همچنین 
پارک ها و جمع آوری معتادان متجاهر در میدان های 
ارگ و  شهدا )مشتاق( تأکید کرد و افزود: »کمپ های 
ماده 16 ظرفیت کافی برای نگهداری ندارند چراکه در 
روزهای پایانی سال، قصد داشتیم 700 نفر از معتادان 
نگهداری  فضای  مشکل  با  اما  کنیم،  جمع آوری  را 
مواجه هستیم«. فرمانده نیروی انتظامی استان کرمان 
همچنین ضرورت همکاری جدی شهرداری و نیروی 
انتظامی برای چهارشنبه آخر سال را مهم دانست و 

گفت: »وضعیت شهر باید مدیریت شود«.

خبر

گروه جامعه: شورای شهر کرمان با افزایش 
40 تا 50 درصدی نرخ کرایۀ تاکسی ها در سال 

جدید موافقت کرد. 
که  است  حالی  در  قیمت  افزایش  این 
اتوبوس  و  تاکسی  جز  به  کرمان  شهرداری 
بخواهند  که  شهروندانی  برای  دیگری  امکان 
کنند  استفاده  عمومی  حمل ونقل  سیستم  از 
فراهم نکرده است. اتوبوسرانی همۀ مسیرهای 
موردنیاز را در شهر پوشش نمی دهد و بنا به 
اعلام مسئولان مربوطه در شهرداری، با کمبود 
اتوبوس هم مواجه است. در این شرایط، برای 
اقشار گوناگون اعم از دانشجویان، دانش آموزان 
شخصی  خودروی  که  کسانی  و  کارگران  و 
ندارند تنها گزینه ای که باقی می ماند استفاده 
از تاکسی است که حالا با افزایش 40 تا 50 
درصدی نرخ کرایه بیش ترین فشار مالی به این 
گروه ها در شهر وارد می شود. این دغدغه را تنها 
یکی از اعضای شورای شهر مطرح کرد. محمود 
بابایی ـ رئیس کمیسیون فرهنگی شورا گفت: 
»این افزایش کرایۀ تاکسی خیلی زیاد است«. 
افزود: »اگر شبکۀ حمل ونقل عمومی شهر  او 
می توانستند  همه  که  بود  گونه ای  به  کرمان 
ویژه  امتیازی  تاکسی  و  کنند  استفاده  آن  از 
این  بود،  جامعه  خاص  افراد  برای  لاکچری  و 
اما الان  ایجاد نمی کرد  افزایش شاید مشکلی 
اقشار گوناگون از تاکسی استفاده می کنند که 
شاید سطح برخورداری بسیاری از آنان پایین 

باشد«. 
می گویند  اما  قیمت  افزایش  این  موافقان 
از سوی  تاکسی  رانندگان  است  چندین سال 
و  بالا  تورم  به دلیل  و  نشده اند  حمایت  دولت 
تاکسی های  از  از 75 درصد  بیش  که  آنجا  از 
تامین  فعلی در شهر کرمان فرسوده هستند، 
قطعات و تعمیر خودروها و هزینۀ استهلاک، 
شرایط دشواری برای آن ها ایجاد کرده و اگر به 

اندازۀ لازم نرخ کرایه افزایش پیدا نکند ناوگان 
تاکسیرانی ضعیف تر خواهد شد.

به گزارش استقامت به نقل از فردای کرمان، 
در نشست عمومی شورای شهر کرمان در روز 
نرخ  افزایش  موضوع  اسفندماه   21 دوشنبه 
مطرح  کرمان  درون شهری  تاکسی های  کرایۀ 
شد. بابایی در بخش دیگری از سخنانش اظهار 
کرد: »شهرداری به جای این که با افزایش نرخ 
کرایه تاکسی از رانندگان حمایت کند یکسری 

تسهیلات برای آن ها در نظر بگیرد«.
در  شهرداری  مثال  »به عنوان  افزود:  وی 
با  یا  کند  کمک  رانندگان  به  بیمه  پرداخت 
شرکت های گوناگون رایزنی شود که برای تهیۀ 
کرمان  تاکسی  رانندگان  به  خودروها  قطعات 
را  کرایه  نرخ  اینکه  نه  شود  داده  سوبسیدی 

افزایش دهیم«.
حمایت از رانندگان

سیدمحمد موسوی ـ عضو شورای شهر اما 
دربارۀ دلایل موافقت خود با این افزایش نرخ 
گفت: »سالیان زیادی است که از طرف دولت 
خدمات  هیچ گونه  حاکمیتی  مجموعه های  و 

حمایتی به رانندگان تاکسی ارائه نمی شود«.
و  تورم  افزایش  دلیل  »به  افزود:  وی 
هزینه های سرسام آور دستمزدهای تعمیرات و 
از رانندگان حمایت  نیاز است  قطعات خودرو 
هم  شهر  شورای  »در  داد:  ادامه  وی  شود«. 
سالیانه یک بار نرخ کرایۀ تاکسی تعیین می شود 
و رانندگان نسبت به سایر صنوف بیش تر دچار 

مشکل هستند«.
نسبت  »به  کرد:  اظهار  سپس  موسوی 
و  خودرو  خرید  برای  رانندگان  که  سرمایه ای 
نگهداری آن متحمل می شوند شاید کرایه های 
فعلی هیچ گونه برابری با هزینه ها و کاری که 

راننده انجام می دهد نداشته باشد«.
وی بیان کرد: »به جز سرمایه و استهلاک، 

این شغل خود  از طریق  باید  راننده هم  خود 
کرد:  اضافه  وی  باشد«.  داشته  دستمزدی 
»نسبت به رانندگان تاکسی و مشکلات آن ها، 

کم توجهی زیادی وجود دارد«.
افزایش بیش از 45 درصد ممنوع

امینی زاده  محمد  نشست،  این  ادامۀ  در 
شورای  نظارت  و  حقوقی  کمیسیون  رئیس  ـ 
قاعده  عوارضی  لوایح  »در  گفت:  کرمان  شهر 
سقف  و  گذاشتیم  دولت  تورم  نرخ  براساس  را 
افزایش نرخ ها در سال جدید را 45 درصد تعیین 
کرایۀ  نرخ  دربارۀ  »اما  افزود:  وی  کرده ایم«. 
بیش تر  هم  موارد  برخی  و  درصد   50 تاکسی 
کرد:  اظهار  وی  است«.  شده  پیشنهاد  این  از 
عوارضی  لوایح  در  درصدی   45 سقف  »همان 

برای افزایش نرخ کرایۀ تاکسی معقول است«.
سختی های رقابت 

حسین چناریان ـ رئیس کمیسیون بودجه 
شورای شهر کرمان نیز با اعلام موافقت خود با 
تاکسی  کرایۀ  نرخ  درصدی  تا50  افزایش 40 
گفت: »از لحاظ اهرم های نظارتی صرفا دربارۀ 
تاکسیرانی  سازمان  پوشش  تحت  تاکسی های 
برخورد  و  نظارت  و  نرخ ها  رعایت  شهرداری 
مسافربری های  که  حالی  در  می گیرد  صورت 
به  را  فضا  اینترنتی  تاکسی های  و  شخصی 
رانندگان  برای  شرایط  که  برده اند  سمتی 

تاکسی سخت شده است«.
وی بیان کرد: »در این وضعیت، اگر ما از 
رانندگان تاکسی حمایت نکنیم، کم کم ناوگان 
حمل ونقل تاکسی که ابزاری قابل اعتماد برای 
مردم است را تضعیف می کنیم«. وی با تاکید 
بر اینکه سعی شده قوانین و مقررات در تعیین 
نرخ ها رعایت شود، افزود: »فکر می کنم قیمتی 
و  مناسب  است  داده  پیشنهاد  شهرداری  که 
نهایت قیمتی بوده که در شرایط فعلی می شد 

منظور کرد«. 

رانندگانِ متضرر
مهدی نژاد ـ معاون پشتیبانی سازمان حمل  
بار و مسافر شهرداری کرمان نیز در این نشست 
با بیان اینکه بسیاری از اقلام مصرفی تاکسی ها 
بیش از 70 درصد افزایش قیمت داشته است، 
گفت: »یک راننده تاکسی خطی در روز بین 
نرخ  در  می کند.  جابه جا  مسافر   50 تا   40
جدید، کرایۀ شش هزار تومانی به 9 هزار تومان 
می رسد و سقف کرایه 12 هزار تومان است که 
این هم مقرون به صرفه نیست و حقوق اداره 
کار هم برای راننده به دنبال ندارد«. وی افزود: 
»در ماه بین سه تا چهار میلیون هزینه کردهای 
یک راننده تاکسی است. اگر در روز 50 مسافر 
راننده  عاید  کار هم  اداره  جابه جا کند حقوق 
 93 سال  از  که  این  بیان  با  وی  نمی شود«. 
هیچ گونه تسهیلاتی برای نوسازی تاکسی های 
شهر کرمان نداشتیم، اظهار کرد: »این در حالی 
است که شهرداری های مشهد و تهران و کرج 
هزاران  شهرداری  مالی  گردش  از  اصفهان   و 
این  اما  نوسازی کرده اند در کرمان  را  تاکسی 

اتفاق نیفتاده است«.
 75 از  بیش  حاضر،  حال  »در  گفت:  وی 
و  است  فرسوده  کرمان  تاکسی های  درصد 
صرف  باید  دارند  درآمد  که  هرچه  رانندگان 

هزینه های ماشین بکنند«.
در نهایت، افزایش 40 تا 50 درصدی نرخ 
کرایۀ تاکسی در سال جدید با پنج رای موافق 

اعضای شورای شهر به تصویب رسید. 

در صحن علنی شورای شهر کرمان موافقت شد؛

افزایش حدود 50 درصدی کرایۀ تاکسی  


